
Motivációs levél 

Jelenleg második éve vagyok a tagja Kollégiumi Bizottságnak, tavalyi tanévben még a Sas Úti 

kollégium titkára voltam, mostanra pedig már az Almagyardombi Kollégium Kollégiumi 

Bizottságát erősítem, mint tag. 

A legelső jelentkezésre az akkori kollégiumi bizottság buzdított, hogy megéri és érdemes ezt 

csinálni. Jelenleg mi is dolgozunk ezen, hogy a fiatalabb hallgatók megtudják mi is pontosan a 

KollBizes lét és érzés. 

Legfőképpen a hallgatók segítése a feladatunk és ezek mellett a kollégiumi élet színesítése. Úgy 

gondolom, hogy ezekhez a motivációm és a kompetenciám is megvan. Bizonyos szinten a 

szakom is kapcsolódik az emberekhez/szervezéshez, ugyanis jelenleg harmadéves emberi 

erőforrások szakos hallgató vagyok. 

Fontosnak tartom, hogy az egyetemi éveik alatt a kollégisták megtapasztalják milyenek a 

tipikus egyetemi évek. Sok embert kimozdíthat a komfortzónájából a kollégiumi lét, ezt én is 

tapasztaltam magamon és ez mindenképp pozitív hatással volt rám az évek alatt. A különböző 

programok által megismerhetik hallgató társaikat.  

Én magamat közvetlennek és segítőkésznek mondanám, ezáltal könnyen megtalálom a 

hallgatókkal a közös hangot, bármilyen gondjukkal nyugodtan fordulhatnak hozzám és én ezen 

szívesen segítek. 

Mindenképp fontos még, hogy a kialakult konfliktusokat megfelelően tudjuk kezelni, illetve 

megoldani és ez által egy megfelelő és jó közösség kialakítása lenne a legfőbb cél. 

Mindezek mellett a saját kompetenciánkat, probléma megoldó képességünket is fejlesztheti az, 

hogy a KollBiz-ben tevékenykedünk. A jövőben ezt mindenféleképpen hasznosítani tudjuk 

majd, akár szervezés, adminisztrálás területen is. 

Összegezve a legfőbb motiváció, hogy a hallgatók jól érezzék magukat az egyetemi éveik alatt 

a kollégiumban – ami persze rám is pozitív hatással van – és ne felejtsék majd el azt milyen is 

volt kollégistának, illetve Almagyarosnak lenni. 

 

2023.04.17         Kovács Viktória 

 

 

         

 

 

 

 

 


